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Zápisnica z obecného zastupiteľstva Kanianka, 

konaného dňa 18.09.2024 
 

 

 

Počet prítomných poslancov 11 podľa prezenčnej listiny. 

Ospravedlnení: 0 

Prítomní: starosta obce – Peter Bielický, DiS. art., prednosta OÚ  – Ing. Martin Badák, hlavný 

kontrolór – Ing. Martina Nižnanská 

Hosť – Ing. Iveta Lorencová 

 

 

K bodu č. 1/ Otvorenie. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril dňa 18. septembra 2024 o 17:00 Peter Bielický, DiS. 

art. starosta obce. Zasadnutie sa konalo v Kultúrnom dome Kanianka na ulici Stará cesta. Privítal 

poslancov, hlavnú kontrolórku, občanov a pani hlavnú ekonómku. Starosta obce skonštatoval, že 

zastupiteľstvo bolo zvolané v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov s určením miesta, dátumu a času. 

Informoval poslancov, že sa vykonáva audio záznam, ktorý sa použije len pre účely vytvorenia 

zápisnice a následne bude zlikvidovaný. 

Podľa prezenčnej listiny bolo zistené, že z 11 pozvaných poslancov sa na zasadnutí zúčastnilo 11 

poslancov. Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

K bodu č. 2/ Schválenie programu rokovania. 

 

Starosta obce požiadal poslancov, či je možné pridať do programu ešte jeden bod rokovania a to 

bod „Výpovede z nájmu v Dome kultúry Kanianka“. Poslanci nemali námietky a tak následne 

starosta prečítal program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kanianke, tak ako bol uvedený na 

pozvánke a vložil medzi bod 14. Príspevok na stravu dôchodcov a bod 15. Rôzne bod 15.  

„Výpovede z nájmu v Dome kultúry Kanianka“ a následne sa bodom 16. stal bod Rôzne. 

Starosta následne prečítal program aj s doplneným bodom. 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu rokovania. 

3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

4. Pripomienky občanov. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 

6. Konsolidovaná výročná správa za rok 2023. 

7. Správa nezávislého audítora z auditu KÚZ za rok 2023. 

8. Rozpočtové opatrenie č. S-3/2024 a zmena rozpočtu č. 3-OZ/2024. 

9. Organizačno-technické zabezpečenie inventarizácie majetku. 

10. Poverenie starostu obce podpisom zmlúv s výhercami VO. 

11. Zámer predaja nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce (Sigotský, Macho, Tuchyňa, 

Mrázová). 

12. Menovanie riaditeľa DK Kanianka. 

13. Vzdanie sa funkcie zapisovateľky v Kultúrnej komisii. 

14. Príspevok na stravu dôchodcov. 

15. Výpovede z nájmu v Dome kultúry Kanianka 

16. Rôzne. 
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17. Diskusia. 

18. Záver. 

Poslanci nemali k programu pripomienky, následne dal starosta obce o uznesení hlasovať. 

 

 

UZNESENIE č. 238/2024           

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

program obecného zastupiteľstva v Kanianke, konaného dňa 18.09.2024 

 

Hlasovanie:    Za: 11     Zdržal sa:  0       Proti: 0 

 

 

K bodu č. 3/ Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie a zároveň overovateľov zápisnice pani Miroslavu 

Hollú a Ing. Katarínu Šimovú. Za zapisovateľku určil starosta obce pani Darinu Rybárovú. 

Poslanci nemáli námietky a následne hlasovali o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č. 239/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice t. j.: Miroslava Hollá a Ing. Katarína Šimová 

a 

zapisovateľku Darinu Rybárovú 

 

Hlasovanie:    Za: 11     Zdržal sa:  0       Proti: 0 

 

 

K bodu č. 4/ Pripomienky občanov. 

 

Starosta uviedol, že občania majú podľa rokovacie poriadku 3 minúty na prednesenie svojich 

pripomienok a vyzval prítomných občanov, aby uviedli svoje príspevky. 

Prihlásil sa pán Pieš a požiadal poslancov aj starostu, že jeho príspevok bude určite dlhší ako 3 

minúty, nakoľko sa už 6 rokov nezúčastnil na zasadnutí OZ a preto by chcel hovoriť o viacerých 

postrehoch, ktoré sa za tie roky nazbierali.  

Starosta obce sa obrátil na poslancov, ktorí nemali námietky a následne vyzval pána Pieša nech sa 

vyjadrí. 

Pán Pieš uviedol, že chodieva okolo školy každý deň a všimol si zanedbaný areál školy. Spomenul, 

že by bolo dobré, keby sa vytvoril chodník pre deti, ktoré dochádzajú do školy z obory. Ďalším 

postrehom boli prerastajúce kríky vedľa školy pri plote, ktoré zasahujú do cesty a nedá sa tade 

dobre chodiť. Riešenie je z jeho pohľadu jednoduché, a je to otázka jedného dňa a je to doriešené, 

či už pomocou pracovníkov obce alebo zamestnancov školy. 

Hovoril o tom, že v žalostnom stave je atletická dráha a doskočisko. Riešenie podľa pán Pieša, je 

počas školskej doby poveriť učiteľa, ktorý má na starosti ôsmakov a deviatakov, aby to tam dali 

do poriadku v rámci nejakej, tejto činnosti primeranej, vyučovacej hodiny. Uviedol, že potom 

sa čudujeme, že deti nešportujú, keď im nevytvoríme podmienky. 
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Ďalším postrehom bolo, že peši chodí z hornej dediny po nešťastnej ceste na ulici ČSĽA a uviedol, 

že by bolo dobré tam obmedziť rýchlosť a dať tam spomaľovače, keďže sa tam nedá urobiť 

chodník. Od krčmy po starý cintorín tam deti chodia na kolobežkách a skateboardoch a nepočujú 

prechádzajúce autá. Uviedol, že by sa mali nakresliť prechody pre chodcov pri zástavke pri krčme 

a tiež pri napájaní sa Porubskej ceste na hlavnú cestu.  

Požadoval tiež vyriešiť havarijný stav chodníkov na Porubskej ceste. Uviedol, že na Kukučínovej 

ulicu sú zelené pásy medzi chodníkom a plotmi občanov a v poslednom čase to tam je zanedbané. 

Navrhol vyzvať občanov, aby si vyčistili ten dvojmetrový pás medzi ich pozemkom a chodníkom 

a živé ploty zasahujúce do chodníkov ostrihali. Uviedol, že momentálne sa nedá chodník využívať. 

Ďalej pán Pieš uviedol, že Športová a Tehelná ulica, keď je väčší dážď alebo búrka tak voda steká 

a mali by sa tam dať odvodňovacie žľaby a voda ďalej nebude tiecť.  

Problém vidí pán Pieš aj v okolí štadióna, teda športového areálu. Okolie je zanedbané. Navrhuje 

vybudovať ihriská pre deti v blízkosti športoviska. Uviedol, že nechápe, prečo sú medzi starým 

a novým ihriskom pozostatky starých stĺpikov. Spýtal sa, či sa  čaká, kým sa tam niekto napichne 

a potom sa to odstráni? 

Poznamenal, že po výmene osvetlenia, niektoré pouličné lampy osvetľovali stromy, ale niektoré 

svetlá už chlapi (pracovníci technického úseku obce) upravili. Na križovatke od Porubskej cesty 

na Laziansku cestu by bolo dobré dať do rohu ešte jedno svetlo, nakoľko je tam tma a 

veľmi neprehľadná zákruta. 

Upozornil na nové smetisko, ktoré vzniká v dedine. Na ceste do Poruby pri novom cintoríne 

v doline niekto vyváža neporiadok a bolo by dobre vypozorovať, ktorí občania to tam vozia 

a upozorniť ich a prípadne udeliť aj pokutu. 

Ďalšou témou bola forma ako sa vyberajú peniaze na daniach od občanov. Konkrétne od tých, 

ktorý prenajímajú pozemky PD Nedožery-Brezany. Navrhoval, že by sa mali vyberať inou formou. 

Uviedol, že v Kanianke sa vyberajú dane tak, že sa posiela výmer každému jednému majiteľovi 

prenajatých pozemkov a každý sa posiela doporučene. Keby sa to posielalo jedným výmerom na 

družstvo, tak ako sa to robí v Rudne, v Lazanoch a nie každému jednému samostatne. Aj urbár 

stačí, keby sa pošle výmer len urbáru a nie každému jednému občanovi. Tak by sa ušetrilo na 

obálkach, na papieroch a takto by sa dali peniaze získať a použiť inde. 

Pán Pieš mal aj výhrady k podujatiu Oslavy SNP. Uviedol, že sa ich zúčastňuje už 50 rokov a tohto 

ročné podujatie z jeho pohľadu nebolo dôstojné. Poznamenal, že keď mal starosta prejav nebolo 

počuť a taktiež keď hrala hymna mohli prestať vyhrávať kolotoče.  Podľa neho by bolo lepšie 

nerobiť to komerčne ale len pietne a slušne sa postaviť a vzdať úctu padlým v SNP. 

 

Starosta obce si vzal slovo a vyjadril sa ku každej pripomienke pána Pieša. 

Uviedol, že škola má právnu subjektivitu a musí si sama zastrešiť aj činnosť okolo školy aj v areáli 

a aj na športoviskách. Uviedol, že sa bude rozprávať aj s pani riaditeľkou a aj prostredníctvom 

združenia rodičov by bolo možné urobiť čiastočnú nápravu. Uviedol, že starostlivosť o areál školy 

je na dobrej ceste, nakoľko je obec v procese, kedy je podaná žiadosť na revitalizáciu celého areálu 

základnej školy, aby sa to mohlo dať všetko do poriadku. Mal by sa komplet celý areál 

revitalizovať a taktiež celý exteriér základnej školy. Verí, že projekt prejde a budú obci pridelené 

dotácie na projekt a realizácia by mohla začať na jar 2025. 

V hornej časti má obec schválený rozpočet na chodníky na Porubskej ceste, bude tam umiestnený 

spomaľovač a tým sa zníži aj rýchlosť. Súčasťou opravy chodníkov bude aj výmena žľabu pri 

pánovi Pažickom. Stavebná komisia vybrala konkrétnu komunikáciu, ktorá sa bude najbližšie 

opravovať. Páni poslanci vybrali Porubskú ulicu a Kukučínova ulica sa odsunula na neskoršie 

obdobie, lebo dvaja poslanci bývajú práve na Kukučínovej ulici, aby nevznikli pochybnosti 

o osobných záujmoch. 

Ku problematickej ulici ČSĽA je vytvorená projektová dokumentácia a starosta vie o tej situácii, 

ako tam deti chodia. Ja to katastrofálne a nebezpečné. Úmyslom obce je urobiť chodník na jednej 

strane cesty a urobiť obmedzenie pruhov, tak ako je to v Opatovciach nad Nitrou na moste a tým 

pádom sa bude dať urobiť chodník, aby deti mohli chodiť bez obmedzenia.  
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Problematika rýchlej jazdy v obci je predmetom budúcich riešení formou osadení merača rýchlosti 

pri vjazde a výjazde z obce. Prípadne priestupky a následné pokuty vyplývajúce z nedodržania 

najvyššej povolenej rýchlosti, by boli riešené v rámci objektívnej zodpovednosti. Ak by to 

nepomohlo, bude sa uvažovať o znížení rýchlosti v celej obci. 

Starosta uviedol, že obecná polícia sa bude viac zaoberať kontrolou nelegálneho vynášania odpadu 

v obci. 

Ďalej uviedol, že na konci ulice Športovej bude pridaná lampa a rovnako tam bude pridaný 

odvodňovací žľab. 

Čo sa týka existujúcich prípadne budúcich športovísk a športového areálu, bude komunikovať 

s poslancami a je rád za každý podnet a bude veľmi rád, aby sa nejaká náprava uskutočnila. 

Starosta povedal, že výber daní prediskutuje s dievčatami, či je možné zmeniť spôsob vyberania 

dani pre urbár a za poľnohospodársku pôdu. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec JUDr. Lacko a uviedol, že zákon o miestnych dania upravuje 

skutočnosť, že ľudia, ktorí majú pozemkové práva a uzatvoria nájomné zmluvy na dobu dlhšiu 

ako 5 rokov, tak zo zákona daňová povinnosť prechádza na nájomcu. Musia odhlásiť vlastnú 

daňovú povinnosť na obecnom úrade. Je potrebné prísť na obecný úrad s nájomnou zmluvou 

a vypísať daňové priznanie na odhlásenie daňovej povinnosti. Tí občania, ktorí nemajú 

pouzatvárané nájomné zmluvy, tak tí si musia platiť dane samostatne. Je tiež v zákone dané, že 

družstvo, ktoré pozemky má v nájme, za tie preberá povinnosť platiť dane. 

Starosta poďakoval pánovi Lackovi za vyjadrenie a uviedol, že ostatné podnety dostanú priestor 

v pripomienkach. 

 

 

K bodu č. 5/ Kontrola plnenia uznesení. 

 

Starosta obce prečítal Správu o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcich OZ, ktorú pripravil 

prednosta Obecného úradu Ing. Badák. 

Poslanci nemali k správe pripomienky a pristúpili k hlasovaniu. 

 

 

UZNESENIE č. 240/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e    n a    v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcich OZ. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0  Proti:  0 

 

 

K bodu č. 6/ Konsolidovaná výročná správa za rok 2023. 

 

Starosta obce privítal ekonómku obce Ing. Lorencovú, ktorá je kompetentná odpovedať na otázky 

týkajúce sa Konsolidovanej výročnej správy za rok 2023 a tiež k Správe audítora a upovedomil 

poslancov, ak by mali pripomienky, nech sa pýtajú.  

JUDr. Lacko sa pýtal na pohľadávky pána Mendela, ktoré boli priznané súdom, konkrét-

ne fyzickej osobe. Zaujímalo ho, či už bolo už niečo uhradené. 

Ing. Lorencová uviedla, že v roku 2021 zaplatil pán Mendel zopár Eur, ale odvtedy neplatí nič. 

JUDr. Lacko uviedol, že bude potrebné dať neuhradené pohľadávky na exekučné konanie. 

Poslanec Hraňo povedal, že je potrebné zistiť, či nevyhlásil bankrot. 

Ing. Lorencová uviedla, že podľa vyjadrení súdov nemá pán Mendel žiadny majetok. 

JUDr. Lacko pripomenul, že v prípade ak vyhlási bankrot, bude potrebné sa prihlásiť o naše 

pohľadávky. 
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Do rozpravy sa zapojila hlavná kontrolórka obce a povedala, že v Konsolidovanej správe si všimla, 

že je tam uvedené umelecké teleso Chrámový zbor J. Hanku, ale podľa jej informácii už neexistuje, 

tak by bolo dobre toto z Konsolidovanej správy odstrániť. 

Poslanec Ing. Pekár uviedol, že ukončili činnosť na jeseň roku 2023. 

Ing. Lorencová poznamenala, že v Konsolidovanej správe za rok 2024 sa už Chrámový zbor 

nebude uvádzať. 

Poslanci už nemali žiadne doplňujúce otázky, tak dal starosta hlasovať o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č.   241/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e    n a    v e d o m i e 

 

Konsolidovanú výročnú správu obce Kanianka za rok 2023. 

 

Hlasovanie:    Za:    11   Zdržal sa:    0      Proti: 0  

 

 

K bode č. 7/ Správa nezávislého audítora z auditu KÚZ za rok 2023. 

 

Starosta obce povedal, že v správe nezávislého audítora neboli uvedené žiadne závažné 

pochybenia a opakovane vyzval poslancov, ak by mali otázky ohľadne Správy nezávislého 

audítora, nech ich adresujú na pani ekonómku, ktorá im odpovie. 

Poslanci nemali otázky a následne hlasovali o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č.   242/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Správu nezávislého audítora z auditu Konsolidovanej účtovnej závierky obce Kanianka za rok 

2023. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0        Proti:  0 

 

 

K bodu č. 8/ Rozpočtové opatrenie č. S-3/2024 a zmena rozpočtu č. 3-OZ/2024. 

 

Ďalším bodom boli rozpočtové opatrenia. Prvé sa týka účelovo viazaných finančných 

prostriedkov, ktoré je potrebné vždy keď prídu zakomponovať do rozpočtu, ale nemôže s nimi 

obec svojvoľne nakladať. Toto opatrenie je potrebné vždy len zobrať na vedomie obecným 

zastupiteľstvom. 

Poslankyňa Mgr. Filt sa opýtala starostu, ako sa to vyvíja s podielovými daňami. 

Starosta uviedol, že obec by mala mať k dispozícii od štátu z podielových daní 1.672.000 Eur. 

Toto číslo je informácia od rady pre rozpočtovú zodpovednosť. Počíta sa približne s 1/12 mesačne, 

ktorá reálne samozrejme presne nikdy nepríde. Momentálne zatiaľ podľa reálne prevedených 

finančných prostriedkov má obec 30.000 Eur schodok, ktorý je zatiaľ nepriznaný, lebo ešte nie je 

koniec roka. Uviedol, že situácia nie je to pozitívna, ale zatiaľ to nie je tak dramatické, aby to obec 

ohrozili v rámci režijných nákladov. Novou úpravou zákona štát poskytol obciam možnosť 

rezervným fondom vykrývať nepriznaný schodok. 

Poslanci nemali Ďalšie otázky, tak dal starosta hlasovať o uzneseniach. 

 



6 

 

 

UZNESENIE č.   243/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e    n a    v e d o m i e 

 

zmenu rozpočtu č. 3-S/2024 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

 

Príjmy:      
100, 200, 300 bežné príjmy navýšenie o 115 193 €  
200, 300 kapitálové príjmy  0 €  
400 finančné operácie  0 €  
Príjmy spolu                                navýšenie o 115 193 €  
Príjmy po úprave celkom    4 930 588 € 

      
Výdavky:      
600 bežné výdavky navýšenie o 115 193 €  
700 kapitálové výdavky  0 €  
800 finančné operácie  0 €  
Výdavky spolu   navýšenie o 115 193 €  
Výdavky po úprave celkom   4 738 187 € 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:   0       Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č.   244/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3-OZ/2024 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov 

 

Príjmy:      
100, 200, 300 bežné príjmy navýšenie o 9 093 €  
200, 300 kapitálové príjmy  0 €  
400 finančné operácie  0 €  
Príjmy spolu                                navýšenie o 9 093 €  
Príjmy po úprave celkom    4 939 681 € 

      
Výdavky:      
600 bežné výdavky navýšenie o 4 803 €  
700 kapitálové výdavky navýšenie o 4 250 €  
800 finančné operácie navýšenie o 40 €  
Výdavky spolu   navýšenie o 9 093 €  
Výdavky po úprave celkom   4 747 280 € 

 

Hlasovanie:    Za:   11     Zdržal sa:   0       Proti:  0 

 

Po hlasovaní starosta obce poďakoval Ing. Lorencovej, ktorá sa rozlúčila a následne opustila 

miestnosť o 17:46. 
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K bodu č. 9/ Organizačno-technické zabezpečenie inventarizácie majetku. 

 

Ďalším bodom programu bolo schválenie inventarizačných komisii pre inventarizáciu, ktorá bude 

prebiehať od 1.10.2024 – 31.10.2024. Starosta uviedol, že rovnaké komisie boli schválené aj 

minulý rok a tak to nie je pre poslancov nová informácia. 

Poslanci nemali k inventarizačným komisiám pripomienka a následne hlasovali o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č. 245/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e    

 

Organizačno-technické zabezpečenie inventarizácie majetku obce, záväzkov a rozdielu majetku 

a záväzkov v obci Kanianka k 31.12.2024.    

 

Hlasovanie:    Za :   11           Zdržal sa:   0              Proti:  0 

 

 

K bodu č. 10/ Poverenie starostu obce podpisom zmlúv s výhercami VO. 

 

Starosta obce uviedol, že poslanci veľmi dobre vedia o rozbehnutých projektoch a investičných 

akciách, kde je realizácia naviazaná na vyhlásenie verejného obstarávania. Ozrejmil, že obecné 

zastupiteľstvo musí schváli vyhlásenie verejného obstarávania na projekty „Parkovisko pri kotolni 

PK-29 v obci Kanianka“, „Rekonštrukcia budovy Domu kultúry Kanianka“ a „Rekonštrukcia 

chodníka na Porubskej ceste, Kanianka“ a následne poveriť starostu obce podpisom zmlúv 

s víťaznými uchádzačmi jednotlivých verejných obstarávaní. 

Poslanci nemali doplňujúce otázky a tak pristúpili k hlasovaniu.  

 

 

UZNESENIE č. 246/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

 

A. s c h v a ľ u j e 

vyhlásenie verejného obstarávania na realizáciu projektu s názvom „Parkovisko pri kotolni PK-29 

v obci Kanianka“ v zmysle zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. 

 

B. p o v e r u j e 

starostu obce podpísaním zmluvy o dielo s víťazným uchádzačom pre zákazku „Parkovisko pri 

kotolni PK-29 v obci Kanianka“.  

 

Hlasovanie:    Za :   11           Zdržal sa:   0              Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 247/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 
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vyhlásenie verejného obstarávania na realizáciu projektu s názvom „Rekonštrukcia budovy Domu 

kultúry Kanianka“ v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. 

 

B. p o v e r u j e 

starostu obce podpísaním zmluvy o dielo s víťazným uchádzačom pre zákazku „Rekonštrukcia 

budovy Domu kultúry Kanianka“.  

 

Hlasovanie:    Za:  11       Zdržal sa:  0       Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 248/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

A. s c h v a ľ u j e 

vyhlásenie verejného obstarávania na realizáciu projektu s názvom „Rekonštrukcia chodníka na 

Porubskej ceste, Kanianka“ v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov 

 

B. p o v e r u j e 

starostu obce podpísaním zmluvy o dielo s víťazným uchádzačom pre zákazku „Rekonštrukcia 

chodníka na Porubskej ceste, Kanianka“.  

 

Hlasovanie:    Za:  11       Zdržal sa:   0      Proti:  0 

 

 

K bodu č. 11/ Zámer predaja nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce (Sigotský, Macho, 

Tuchyňa, Mrázová). 

 

Starosta ozrejmil, že problematika predaja nehnuteľného majetku bola prebratá na pracovnej 

porade poslancov. Stosta teda krátko zhrnul výstupy z porady a to nasledovne: Pán Sigotský aj pán 

Macho sú prediskutovaní, tam nie je dôvod nepredať majetok. Požadované pozemky obec nevie 

využiť a bezprostredne susedia s pozemkami žiadateľov o odkup. Rovnako k nim nevedie žiadna 

iná prístupová cesta. Žiadosť pána Tuchyňu je potrebné doplniť o niektoré doklady. Pani Mrázovej 

nebytový priestor obec nepredá ale odporučí jej zotrvať v nájme. 

Poslankyňa Hollá sa spýtala, či bol pán Macho informovaný o cene, ktorá je uvedená v uznesení, 

nakoľko cena v jeho žiadosti bola podstatne nižšia. 

Starosta odpovedal, že obec nebude informovať niekoho dopredu, pokiaľ nie je prijaté príslušné 

uznesenie. Uviedol, že po zastupiteľstve bude informovaný a je na ňom, či cenu, ktorú stanovila 

obec, bude akceptovať. 

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

 

UZNESENIE č. 249/2024  

Obecné zastupiteľstvo   

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť pána Milana Sigotského s manž. Ing. Janou Sigotskou, ................................................... 

....................., ohľadom odkúpenia pozemku reg. C, parc. číslo 1674/779, druh pozemku – 

zastavaná plocha a nádvorie, výmera 53 m2,v k. ú. Kanianka, ktorý je priľahlý k rodinnému domu 

a pozemku reg. C, parc. číslo 1674/89, za účelom využitia na záhradu.  

B.  s c h v a ľ u j e 
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v zmysle  § 9a ods. 15 písm. f) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

a v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce Kanianka schválených uznesením OZ č. 

169/2023 zo dňa 01.12.2023 zámer predaja majetku vo vlastníctve obce Kanianka z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v prospech pána Milana Sigotského s manž. Janou Sigotskou, --------

--------------------------------------------------. 

Predmetom predaja je pozemok parc. registra C, číslo 1674/779 – zastavaná plocha a nádvorie, 

výmera 53 m2 v k. ú. Kanianka zapísaná na LV č. 1. 

Cena pozemku bude stanovená na základe znaleckého posudku. Podmienky predaja budú 

dohodnuté v Kúpnej zmluve. Náklady spojené s prevodom nehnuteľného majetku (náklady na 

znalecký posudok, právne služby, správne poplatky a pod.) znáša žiadateľ. 

Zdôvodnenie: 

Dôvody hodné osobitného zreteľa pre predaj majetku obce sú v zmysle Zásad hospodárenia s 

majetkom obce Kanianka podľa článku 6 bod 12 ods. 2 písm. a) prevod pozemku s malou výmerou 

do 200 m2, článku 6 bod 12 ods. 2 písm. c) prevod pozemku, ktorý nemá zabezpečený prístup z 

verejnej komunikácie a tento prístup je možný len cez pozemok žiadateľa, článku 6 bod 12 ods. 2 

písm. h) prevod samostatne nepoužiteľného pozemku vzhľadom na výmeru, tvar pozemku, 

umiestnenie pozemku, ak ide o prevod vlastníkovi susedného pozemku, ktorý má spoločnú hranicu 

s predávaným pozemkom. 

 

Hlasovanie:    Za:   11 Zdržal sa:  0       Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 250/2024  

Obecné zastupiteľstvo   

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť pána Petra Macha s manž. Ing. Darinou Machovou, ------------------------------------- -------

------------, ohľadom odkúpenia pozemku reg. C, parc. číslo 1674/526, druh pozemku – zastavaná 

plocha a nádvorie, výmera 156 m2,v k. ú. Kanianka, ktorý je priľahlý k rodinnému domu 

a pozemku reg. C, parc. číslo 1674/98, za účelom využitia na záhradu.  

 

B.  s c h v a ľ u j e 

v zmysle  § 9a ods. 15 písm. f) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

a v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce Kanianka schválených uznesením OZ č. 

169/2023 zo dňa 01.12.2023 zámer predaja majetku vo vlastníctve obce Kanianka z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v prospech pána Petra Macha s manž. Ing. Darinou Machovou, ------

------------------------------------------------. 

Predmetom predaja je pozemok parc. registra C, číslo 1674/526 – zastavaná plocha a nádvorie, 

výmera 156 m2 v k. ú. Kanianka zapísaná na LV č. 1.  

Všeobecná cena pozemku stanovená na základe znaleckého posudku č. 47/2024 je vo výške 8,55 

€/m2, čo predstavuje sumu 1333,80 € a výška kúpnej ceny stanovená obecným zastupiteľstvom  je 

20,00 €/m2, čo pri výmere pozemku 156 m2 predstavuje sumu 3120,00 €. Podmienky predaja budú 

dohodnuté v Kúpnej zmluve. Náklady spojené s prevodom nehnuteľného majetku (náklady na 

znalecký posudok, právne služby, správne poplatky a pod.) znášajú žiadatelia. 

Zdôvodnenie: 

Dôvody hodné osobitného zreteľa pre predaj majetku obce sú v zmysle Zásad hospodárenia s 

majetkom obce Kanianka podľa článku 6 bod 12 ods. 2 písm. a) prevod pozemku s malou výmerou 

do 200 m2, článku 6 bod 12 ods. 2 písm. c) prevod pozemku, ktorý nemá zabezpečený prístup z 

verejnej komunikácie a tento prístup je možný len cez pozemok žiadateľa, článku 6 bod 12 ods. 2 

písm. h) prevod samostatne nepoužiteľného pozemku vzhľadom na výmeru, tvar pozemku, 

umiestnenie pozemku, ak ide o prevod vlastníkovi susedného pozemku, ktorý má spoločnú hranicu 

s predávaným pozemkom. 
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Hlasovanie:    Za:  11 Zdržal sa: 0        Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 251/2024  

Obecné zastupiteľstvo   

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť pána Ing. Ľuboša Tuchyňu, ------------------------------------------------------------, ohľadom 

odkúpenia časti pozemku reg. C, parc. číslo 1674/4 druh pozemkov – zastavaná plocha a nádvorie, 

v k. ú. Kanianka a pozemku reg. C, parc. číslo 1674/512 o výmere 7m2, druh pozemkov – 

zastavaná plocha a nádvorie, v k. ú. Kanianka, ktoré sú priľahlé ku garáži súpis. číslo 526/4 

a pozemku reg. C, parc. číslo 1674/620 vo vlastníctve žiadateľa, a to za účelom využívania ako 

zázemie pre tenisový kurt.  

 

B.  u k l a d á 

obecnému úradu pripravenie a zabezpečenie podkladov k predloženiu zámeru predaja majetku vo 

vlastníctve obce. 

 

Hlasovanie:    Za:    11 Zdržal sa:    0     Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 252/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

A. b e r i e   n a   v e d o m i e 

stanovisko stavebnej komisie k žiadosti pani Márie Mrázovej, .................................................. ---

------------, ohľadne odkúpenia nebytového priestoru na ul. Bojnická cesta bytový blok V-1b č. p. 

593, ktorý využíva od roku 2009 na základe Zmluvy o nájme zo dňa 20.4.2009. 

 

B. n e s ú h l a s í 

s odpredajom nebytového priestoru na ul. Bojnická cesta bytový blok V-1b č. p. 593, ktorý je 

v nájme žiadateľky. 

 

C. o d p o r ú č a 

ponechať nebytové priestory na ul. Bojnická cesta bytový blok V-1b č. p. 593 v nájme žiadateľky. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:   0      Proti:  0 

 

 

K bodu č. 12 Menovanie riaditeľa DK Kanianka. 

 

Starosta, informoval, že predchádzajúca pani riaditeľka Domu kultúry ukončila svoj pracovný 

pomer v rámci šesťmesačnej skúšobnej doby. Podľa zákona môže starosta obce navrhnúť osobu 

vhodnú na túto pozíciu, alebo vyhlásiť výberové konanie. Starosta sa rozhodol v tomto prípade 

využiť možnosť navrhnúť nejakú osobu, ktorá je podľa neho vhodná na daný post a tento návrh je 

podmienený schválením obecného zastupiteľstva. Uviedol, že osobou, ktorú navrhuje, je prítomný 

pán Samuel Svitok. Oboznámil poslancov, že ak by mali otázky na starostu ohľadne návrhu alebo 

na pána Svitka osobne, aby sa pýtali. 

Slovo si vzal JUDr. Lacko a požiadal pána Svitka, aby sa poslancom predstavil a niečo o sebe 

povedal, v akých sférach pôsobil a podobne. 
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Pán Svitok sa postavil a predstavil. Uviedol, že býva v Kanianke 35 rokov. O problematike DK 

vie a sám bol som niekoľkokrát súčinný pri akciách, ktoré organizoval Dom kultúry, ako boli 

Kanianske dni, Oslavy SNP, alebo tohtoročné kultúrne leto. V súčasnej dobe pracuje v Moment 

clube v Kanianke, kde pôsobí ako prevádzkar. Organizuje tam rockové koncerty, ale to je štýl, 

ktorý nechce v žiadnom prípade doniesť do Domu kultúry. Tam chce pokračovať v tradičných 

podujatiach a navrhnúť zopár nových. Taktiež chce urobiť analýzu a zistiť, čím dom kultúry aj 

horný kultúrny dom disponuje. 

Poslanci sa poďakovali za prezentovanie. 

Starosta uviedol, že pociťuje veľkú zodpovednosť pre túto inštitúciu niekoho navrhnúť a nechce 

k tomu pristupovať laxne. Vnímanie kultúry zo strany občanov a domu kultúry ako inštitúcie je 

rôznorodé. Prichádza tu k určitému rozkolu. Obec sa tvári raz ako mesto alebo raz ako dedina ale 

nie je ani jedno ani druhé. Nastáva problém v sídliskovej časti a rovnako aj v novej IBV, kde 

akoby absentoval záujem o tradičné a historické veci. Upadá všeobecný záujem o kultúrny život 

a je potrebné nájsť spôsob ako týchto ľudí dotiahnuť nie len na komerčné akcie ale aj na akcie 

tradičného dedinského druhu. Niekedy sa stáva, že obyvateľom sídliskovej časti uchádzajú 

dôležité aktivity.  

Starosta uviedol, že na margo pána Svitka, v prvom rade chce dotiahnuť a doplniť personálne 

obsadenie, aby to bolo rovnaké ako v minulých obdobiach. Aj catering otvára priestor na komerčnú 

činnosť, kedy môže DK hľadať alternatívu aj iného príjmu ako len závislosť na rozpočte obce. 

Poslanec  Mgr. art. Baláž sa opýtal, či pán Svitok bude od októbra 2024 len riaditeľom Domu 

kultúry a s Moment clubom už nebude mať nič spoločné. Na túto otázku pán Svitok odpovedal, že 

k 30. septembru 2024 končí v Moment clube, a taktiež so svojou podnikateľskou činnosťou. 

Poslankyňa Mgr. Filt skonštatovala, že nadchádzajúce mesiace budú v istej miere také špecifické 

obdobie, keďže bude predbiehať rekonštrukcia a možnosti príjmu Domu kultúry budú na 

podstatný čas veľmi obmedzené. 

Starosta skonštatoval, že keď odovzdáme na Dom kultúry na rekonštrukciu, stáva sa staveniskom 

a tým stráca svoju funkciu. 

Poslankyňa Mgr. Filt poznamenala, že rekonštrukcia DK ponúka príležitosť na vytvorenie 

prevádzky s kvalitnými službami pre občanov a tiež pre reštauračné zariadenie, ktoré v Kanianke 

už dlhú dobu chýba. 

Poslanci nemali žiadne ďalšie pripomienky a následne hlasovali o uzneseniach. 

 

 

UZNESENIE č. 253/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

návrh starostu obce Kanianka na vymenovanie riaditeľky Domu kultúry Kanianka príspevková 

organizácia, IČO 42023335, pána Samuela Svitka, -------------------------------------------------------

----------------------,  v zmysle § 11 ods. 4 písm. l zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a § 

5 ods. 1 druhá veta zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme ku dňu 

01.10.2024. 

 

Hlasovanie:    Za:  11 Zdržal sa:  0    Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 254/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

v y m e n ú v a  

 

v zmysle § 11 ods. 4 písm. l zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení na návrh starostu obce 

Kanianka za riaditeľa Domu kultúry Kanianka príspevková organizácia, IČO 42023335, pána 



12 

 

Samuela Svitka, -------------------------------------------------------------------------------------, odo dňa 

01.10.2024. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:   0   Proti:  0 

 

 

K bodu č. 13/ Vzdanie sa funkcie zapisovateľky v Kultúrnej komisii. 

 

Starosta obce skonštatoval, že nakoľko predchádzajúca riaditeľka skončila vo svojej funkcii 

a nastupuje nový riaditeľ Domu kultúry, je potrebné doriešiť personálne otázky aj v komisii 

kultúry, ZPOZ, školstva a voľnočasových aktivít. 

Poslanci nemali výhrady a pristúpili k hlasovaniu o uzneseniach. 

 

 

UZNESENIE č. 255/2024  

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informáciu ohľadom vzdania sa funkcie zapisovateľky komisie kultúry, ZPOZ, školstva 

a voľnočasových aktivít pani Radky Doležalovej k 30.09.2024. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:   0  Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 256/2024  

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

za zapisovateľa komisie kultúry, ZPOZ, školstva a voľnočasových aktivít riaditeľa Domu kultúry 

pána Samuela Svitka od 1.10.2024. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:   0  Proti:  0 

 

 

Starosta oficiálne pogratuloval novozvolenému riaditeľovi Domu kultúry.  

 

Poslanec Hraňo sa prihlásil s návrhom krátkej prestávky. Poslanci súhlasili a starosta obce o 18:18 

vyhlásil 10 minútovú prestávku. 

 

Poslanci sa vrátili do sály o 18:31 a pokračovali v rokovaní. 

 

 

K bodu  č. 14/ Príspevok na stravu dôchodcov. 

 

Starosta ozrejmil, že na pracovných poradách riešia s poslancami do hĺbky problematiku, ktorá sa 

predkladá na rokovanie obecného zastupiteľstva. S poslancami sa dohodli, že OZ nebe odporúčať 

uzavretie zmluvy s iným dodávateľom stravy pre dôchodcov. 

Uviedol, že pani Leitmanová dala požiadavku, aby sme uplatňovali zľavu 2 Eur aj ostatným 

dôchodcom a nie len tým, ktorí sa stravujú v bývalej vývarovni, terajšej Kuchynke Kanianka. Na 

základe VZN je možné poskytnúť stravu len vtedy, ak dôchodcovia odoberajú stravu od 

dodávateľa stravy, ktorý má zmluvu s obcou Kanianka. Príspevok na stravu dôchodcom je  

nenárokovateľná dávka a je to len sociálny postoj obce voči dôchodcom. 



13 

 

Dôvod prečo neodporučí OZ podpísanie zmluvy so žiadnym iným dodávateľom stravy je ten, že 

bývalá Obecná vývarovňa sa dostala do štádia, kedy vykazovala stratu a nemohla pokračovať vo 

svojej činnosti. Napriek tomu obci po ukončení jej činnosti ostali záväzky, ktoré je potrebné plniť 

a takým je aj splácanie úveru na vybudovanie spomínanej Obecnej vývarovne. Tým, že obec 

uzavrela zmluvu s novým nájomcom, tak práve nájom z časti pokrýva splátku uvedeného úveru. 

Je na mieste obava, že ak by sa uzavrela zmluva aj s iným dodávateľom stravy, tak by spomínaný 

príspevok na stravu spôsobil to, že by Kuchynka Kanianka nebola konkurencie-schopná 

a následne by mohla nájom v obecných priestoroch ukončiť a náklady na splátky spomínaného 

úveru by ostali v celej výške na pleciach obce. 

Poslanci nemali k predmetnej veci žiadne pripomienka a tak pristúpili k hlasovaniu. 

 

 

UZNESENIE č. 257/2024  

Obecné zastupiteľstvo 

 

A. b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť pani Terézie Leitmanovej, ---------------------------------------------------- zo dňa 24.06.2024 

ohľadom príspevku na obedy pre dôchodcov. 

 

B. n e o d p o r ú č a 

uzavrieť zmluvu s ďalším dodávateľom stravy.  

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0   Proti:  0 

 

 

 

K bodu č. 15/ Výpovede z nájmu v Dome kultúry Kanianka 

 

Starosta obce povedal, že s JUDr. Lackom pozorne prečítali zmluvy s nájomníkmi Domu kultúry 

a na základe nich vypracovali výpovede pre nájomníkov Bar Panoráma a Pizzeria Aréna. Nakoľko 

sa budova ide prerábať a dotkne sa to tak vonkajších a čiastočne vnútorných priestorov a tým 

prestane plniť svoju funkciu, preto nie je možné jej priestory ďalej prenajímať. 

Starosta obce uviedol, že Bar Panoráma by mal ukončiť svoj nájom k 31.12.2024 a Pizzeria Aréna 

k 31.10.2024. 

Poslanci nemali pripomienky ani námietky, tak ich starosta vyzval k hlasovaniu o uzneseniach. 

 

 

 

UZNESENIE č. 258/2024  

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

výpoveď Márii Kucmanovej, Veterná 301/9, 972 17 Kanianka, IČO 52735435 z nájmu 

nebytových priestorov v súlade s čl. V. ods. 1 bod b.) nájomnej zmluvy zo dňa 31.10. 2019 o nájme 

nebytových priestorov nachádzajúcich sa v polyfunkčnom objekte – Dom kultúry Kanianka a to 

„Baru Panoráma“ o celkovej výmere 97m2, z dôvodu, že príslušným stavebným úradom bolo 

rozhodnuté o zmenách stavby, čo bráni užívať nebytový priestor dohodnutým spôsobom. 

Výpovedná lehota je trojmesačná a začne plynúť prvým dňom mesiaca nasledujúceho po doručení 

písomnej výpovede druhej zmluvnej strane. 

 

Hlasovanie:    Za:    11   Zdržal sa:  0   Proti:  0 
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UZNESENIE č. 259/2024  

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

výpoveď Eve Špeťkovej, Kocurany 57, 972 02 Kocurany, IČO 40183017 z nájmu nebytových 

priestorov nachádzajúcich sa v budove Domu kultúry Kanianka, na ulici SNP, za účelom 

prevádzkovania pizzerie a to v súlade s čl. VI. bod 6.1 a 6.2 uzatvorenej nájomnej zmluvy zo dňa 

03.07. 2012, v znení jej dodatku č. 1 zo dňa 24.09. 2013, dodatku č. 2 zo dňa 14.07. 2014, dodatku 

č. 3 zo dňa 30.03. 2015, dodatku č. 4 zo dňa 20.11. 2018, dodatku č. 5 zo dňa 11.11. 2019 a dodatku 

č. 6 zo dňa 11.11. 2019 z výpovedného dôvodu podľa ust. § 9 ods. 2 písm. f.) Zák. č. 116/90 Zb. 

o nájme a podnájme nebytových priestorov, nakoľko bolo vydané právoplatné rozhodnutie 

príslušného stavebného úradu o zmenách stavby pod názvom „Rekonštrukcia budovy domu 

kultúry Kanianka“, čo bráni užívaniu nebytových priestorov nachádzajúcich sa v tomto objekte 

domu kultúry.  

Podľa č. VI. bod 6.1. uzatvorenej nájomnej zmluvy je výpovedná lehota 1-mesačná a táto začína 

plynúť prvým dňom mesiaca nasledujúceho po doručení písomnej výpovede druhej zmluvnej 

strane. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0   Proti:  0 

 

 

K bodu č. 16/ Rôzne. 

 

V bode rôzne sa starosta vrátil k otázke rozpočtu obce. Ako sa bude financovanie obcí vyvíjať 

ďalej je veľmi otázne. Nevieme, čo prinesie 3. štvrťrok. Poznamenal, že poslanci určite postrehli, 

že sa neuzavrela vyššia kolektívna zmluva ale odborári sa dohodli na jednorazovej odmene 800,00 

pre zamestnancov v štátnej správe, ktorá má byť vyplatená v roku 2025 a následnom zvýšení 

platov od roku 2026. 

Uviedol, že na jednej strane chápe požiadavky zamestnancov, ale na druhej strane je  otázne, či 

také finančné prostriedky v objeme približne 50.000 Eur obec pre zamestnancov nájde. Rovnako 

otázne je to v prípade následného zvyšovania platov od roku 2026.  

 

 

K bodu č. 17/ Diskusia. 

 

V bode diskusia starosta informoval, že sa zúčastnil stretnutia s pracovníčkami MF SR a venovali 

sa projektu ohľadne revitalizácie priestranstva s amfiteátrom pri DK Kanianka. Vyzerá to dobre 

a z ministerstva je na takéto projekty vyčlenený nemalý obnos finančných prostriedkov. Všetky 

projekty sú pripravené už sa len čaká na vyhlásenie výzvy zo strany ministerstva a začne sa na 

projekte reálne pracovať.  

Starosta upozornil poslancov, že príspevky do Informátora je potrebné zaslať mailom do konca 

septembra 2024. 

Následne starosta poskytol priestor občanom, aby opätovne využili diskusiu. 

Prihlásila sa pani Rybanská. Uviedla, že na oslavách SNP zaznel v príhovore z úst starostu výrok, 

že národ, ktorý nepozná svoju minulosť, nemá budúcnosť. V mene predsedov spoločenských 

organizácii pôsobiacich v Kanianke sa pýtala, či by sa v zrekonštruovanom Dome kultúry nenašiel 

priestor na pamätnú izbu. Ak by to nebolo možné v budove Domu kultúry tak nejaký iný priestor 

v sídliskovej časti obce. Podotkla, že je potrebné o minulosti informovať hlavne mladšiu a mladú 

generáciu. Novodobá história obce Kanianka trvá už 40 rokov od čias, keď sa sem prisťahovali 

občania z obcí Koš a Laskár. Bolo by dobré priblížiť dôvody, prečo sa tak udialo a ako sa Kanianka 

odvtedy zmenila. 
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Starosta obce, poznamenal, že vie už o tejto informácii, ale teraz nemôže dať konkrétne 

stanovisko. Musí prebehnúť rekonštrukcia a potom sa uvidí a súhlasí s postojom zachovať 

informácie o histórii pre ďalšie generácie. 

 

Starosta sa vrátil aj k oslavám SNP a uviedol, že je plne stotožnený s tým, že treba mať štábnu 

kultúru, dôstojnosť a noblesu. Uviedol, že v obci nemáme pamätný priestor, kde by sa mohol 

vykonať pietny akt a takouto formou si pripomínať SNP. Prisľúbil, že v budúcnosti sa určite 

v spolupráci s DK Kanianka pokúsi Oslavy SNP koncipovať, tak aby na začiatku bola oficiálna 

časť, aby bola zachovaná dôstojnosť spomienky na SNP a následne bude oslava pokračovať 

komerčnou časťou, čo by mohol byť rozumný kompromis. 

 

Potom sa prihlásil poslanec Mgr. art. Baláž a reflektoval na udalosti posledných dramatický dní, 

kedy značnú časť Slovenska a Čiech postihli záplavy. Vyzval poslancov aby spravili ústretové 

gesto pre kamarátov z partnerskej obce Ruda nad Moravou a založili nejaký účet alebo zbierku na 

pomoc postihnutým obyvateľom. Poslanci by tým preukázali, že sú teraz  myšlienkami s nimi 

a aspoň ich takto morálne podporili a neskôr aj finančne. Navrhol, aby sa poslanci dohodli, že sa 

vzdajú na časti poslaneckého platu pre tento účel. 

Prihlásil sa poslanec Hraňo, ktorý túto myšlienku plne podporil a navrhol, aby sa ako kolegovia 

poslanci dohodli, že každý vloží nejakú čiastku. 

Následne starosta uviedol, aby návrhová komisia naformulovala uznesenie ohľadne finančnej 

zbierky a transparentného účtu, ktorý by sa založil pre tento účel. 

Poslankyne Hollá a Ing. Šimová v spolupráci JUDr. Lackom naformulovali uznesenie o ktorom 

poslanci následne hlasovali. 

 

 

UZNESENIE 260/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

V y j a d r u j e 

 

solidaritu občanom partnerskej obce Ruda nad Moravou, ktorá bola postihnutá záplavami 

v mesiaci september 2024. Za tým účelom a za účelom prispenia občanov obce Kanianka 

k odstráneniu škôd na majetku tak družobnej obce ako aj jej občanov, vyhlasuje verejnú finančnú 

zbierku, do ktorej môžu občania vložením dobrovoľnej sumy prispieť na transparentný účet. Číslo 

účtu IBAN doplníme. Termín ukončenia tejto zbierky je 30.09.2024. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:   0  Proti:  0 

 

 

S ďalším podnetom do diskusie sa prihlásila poslankyňa Mgr. Filt. Pýtala sa, či obec neeviduje 

podnety od občanov ohľadom vypúšťania septikov a iných odpadových vôd do potoka v hornej 

časti obce. 

Starosta uviedol, že nemá takéto podnety, ale každý občan obce, v ktorej je vybudovaná 

kanalizácia je povinný sa na túto pripojiť. 

Poslankyňa Hollá uviedla, že sa je pýtali občianky z Kanianky z akého titulu pošta pripína na 

úradnú tabuľu žlté lístočky, teda oznámenia o uložení zásielky. Sú tam uvedené mená aj kto je 

odosielateľ, napríklad exekútor alebo súd a že to môže byť tým ľuďom, ktorých sa to týka, 

nepríjemné. 

Starosta vysvetlil, že to sú oznámenia pre ľudí, ktorí majú trvalý pobyt na obci a že ako obec máme 

povinnosť tieto oznámenia umiestňovať na úradnú tabuľu obce. Ak je to dotknutým občanom 

nepríjemné, majú možnosť na pošte prehlásiť svoju novú doručovaciu adresu. 

Poslankyňa Ing. Šimová na záver diskusie všetkých pozvala na Dožinky v sobotu 21.10., ktoré 

začínajú o 10:30 svätou omšou. 
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Pripojil sa aj starosta, ktorý všetkých pozval na starostovský guláš. 

K pozvánkam sa pripojil aj poslanec Kollár, ktorý všetkých pozval na nedeľnú ligu hasičov. 

 

 

K bodu č. 18/ Záver. 
 

Na záver zasadnutia starosta obce všetkým prítomným poďakoval a zasadnutie o 19:30 ukončil. 

 

 

 

V Kanianke   09.07.2024 

 

 

 

 

 

 

           Miroslava Hollá                       Ing. Katarína Šimová 

    overovateľ           overovateľ 

 

 

 

 

 

         Ing. Martin Badák    Peter Bielický, DiS. art. 

   prednosta OÚ           starosta obce 

 

 

  

 


